



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الرقم 5

الجمعية العامة الـ 145 للاتحاد البرلماني الدولي

كيغالي، رواندا

15-11 تشرين الأول / أكتوبر 2022



145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda

الجريدة اليومية

السبت، 15 تشرين الأول / أكتوبر 2022

المكان	الاجتماع	التوقيت
قاعة MH3 الطابق الأرضي	مكتب النساء البرلمانيات (جلسة مغلقة)	10:30 – 08:30
قاعة المحاضرات الطابق الأول	المجلس الحاكم - المكاتب الإقليمية للاتحاد البرلماني الدولي - صفة المراقب في الاتحاد البرلماني الدولي وحالة بعض البرلمانات - القرارات المتعلقة بحقوق الإنسان للبرلمانيين - تقارير الاجتماعات المتخصصة - تقارير الهيئات المتخصصة للاتحاد البرلماني الدولي - الانتخابات	13:00 – 09:30
قاعة MH3 الطابق الأرضي	ورشة عمل منظمة بالشراكة ما بين الاتحاد البرلماني الدولي وجمعية الأمناء العاميين للبرلمانات الوطنية مؤشرات البرلمانات الديمقراطية المؤشر 1.1: الحكم الذاتي البرلماني	13:00 – 11:00
قاعة المحاضرات الطابق الأول	المجلس الحاكم	14:30 –
قاعة المحاضرات الطابق الأول	الجمعية العامة - اعتماد القرارات - تحديث عن جائزة كريم-باسي للاتحاد البرلماني الدولي - تقارير اللجان الدائمة - الوثيقة الختامية للمناقشة العامة - الجلسة الختامية	عند نهاية المجلس الحاكم



شبكة واي-فاي Wi-Fi:

تتوفر شبكة واي-فاي Wi-Fi مجانية للمندوبين في مركز كيغالي للمؤتمرات (KCC).
هوية المستخدم: IPU145 كلمة المرور: @Kigali!

الصحافة والاتصالات

يقع جناح الاتصالات في الباحة. يرجى المرور للاطلاع على أحدث منشورات الاتحاد البرلماني الدولي، أو الاشتراك في نشرتنا الإخبارية أو طرح أي أسئلة حول المنصات الرقمية للاتحاد البرلماني الدولي. ترد أيضاً كمية محدودة من المنتجات الترويجية للمندوبين الذين يساهمون في دعم الاتحاد البرلماني الدولي!

ويبحث فريق الاتصالات دائماً عن أعضاء برلمانيين لإجراء مقابلات معهم حول الممارسات والخبرات البرلمانية المفيدة. إذا كنتم مهتمون بإجراء مقابلة معكم كجزء من سلسلة فيديوهات الاتحاد البرلماني الدولي، فيرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني التالي:
[.press@ipu.org](mailto:press@ipu.org)

وستعمل دائرة الصحافة، الواقعة في خيمة الصحافة خارج باحة مركز كيغالي للمؤتمرات (KCC)، طوال فترة انعقاد الجمعية العامة للرد على استفسارات وسائل الإعلام والمساعدة في تيسير المقابلات الصحافية. يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني التالي:
press@ipu.org إذا كان لديكم أي أسئلة.

وإن المركز الصحافي (خيمة الصحافة) مجهز بحواسيب وإنترنت وشاشات لمتابعة أعمال الجمعية العامة.

ويرجى الانضمام إلى المحادثات عبر وسائل التواصل الاجتماعي، من خلال استخدام هاشتاغ #IPU145

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

وسيتم نشر صور من الجمعية العامة الـ 145 للاتحاد البرلماني الدولي على فليكر Flickr، الواردة على الرابط التالي:
ipu.org/145pics





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

145th IPU Assembly

Kigali, Rwanda
11-15 October 2022



145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda

No. 5

JOURNAL

Saturday, 15 October 2022

Time	Meeting	Place
08:30 – 10:30	Bureau of Women Parliamentarians <i>(closed session)</i>	Room MH3 Ground Floor
09:30 – 13:00	Governing Council <ul style="list-style-type: none">- IPU Regional Offices- IPU Observer status and situation of certain parliaments- Decisions on the human rights of parliamentarians- Reports of specialized meetings- Reports of IPU specialized bodies- Elections	Auditorium First Floor
11:00 – 13:00	Workshop organized jointly by IPU and ASGP Indicators for democratic parliaments Indicator 1.1: Parliamentary autonomy	Room MH3 Ground Floor
14:30 -	Governing Council	Auditorium First Floor
At the end of the Governing Council	Assembly <ul style="list-style-type: none">- Adoption of resolution- Update on the IPU Cremer-Passy Prize- Reports of the Standing Committees- Outcome document of the General Debate, and- Closing sitting	Auditorium First Floor

WIFI NETWORK:

There is a free WIFI network available in the KCC for delegates.

USER ID: IPU145 PASSWORD: @Kigali!

PRESS AND COMMUNICATIONS

The **Communications Stand** is in the Concourse. Please pass by to see the latest IPU publications, to sign up to our newsletter or to ask any questions about IPU digital platforms. We also have a limited amount of merchandising for delegates which contribute to amplifying IPU!

The Communications team is always looking for MPs to interview about good parliamentary practice and stories. If you're interested in being interviewed as part of the IPU's video series, please contact press@ipu.org.

A **Press service** located in the Press marquee, outside the Concourse, KCC, will operate throughout the Assembly to answer media enquiries and help facilitate press interviews. Please contact press@ipu.org if you have any questions.

The Media Centre (Press marquee) is equipped with internet-connected computers and monitors to follow the Assembly proceedings.

On social media, please join the conversation using #IPU145

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu_parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

Photos from the 145th Assembly of the IPU will be posted on Flickr ipu.org/145pics